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Fråga av Per Carlberg (SD) till barn- och utbildningsnämndens 

ordförande Jannice Rockstroch (S) angående elevbristen på 

Krusboda skola 

 

Då vi för några veckor sedan lyssnade på en dragning om en utredning kring framtidens 

centrumskolor så framkom att Krusboda skola inte längre är ett populärt alternativ, man kan 

helt enkelt inte få tillräckligt med elever för att fylla upp sina klasser. 

 

Det känns både konstigt och oväntat och vi ställer oss därför frågandes till vad som hänt med 

Krusboda skola? En skola som alltid tidigare varit populär. 
 

Med anledning av ovanstående frågar jag därför Jannice Rockstroh: 

Vet man varför Krusboda skola helt plötsligt inte kan få fulltaliga klasser och varför 

föräldrar/elever söker sig därifrån? 

 

 

Per Carlberg 

Gruppledare SD Tyresö 

 

 

 

 


